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师资招聘（外籍教师）思想政治谈话备案表
Record of Ideological and Political Interview for Foreign Faculty
	谈话时间
Date of Interview
	

	谈话地点
Place of Interview
	

	谈话对象
The Interviewee
	

	谈话对象应聘部门
Application Department
	

	谈话人
The Interviewer
	

	谈话内容
Content of the Interview

	1.对选择来上理工工作的原因，希望自己在上理工得到怎样的发展？ 
What attracted you to USST and where do you see yourself in USST?


2. 曾参加社团和社会组织的情况？请具体说明在社团和社会组织中承担的工作内容。
Please introduce your experience and position if you have joint any organization or social community.



3. 对中国共产党和中国特色社会主义基本制度的认识和看法。
What is your understandings and views on the Communist Party of China as well as the socialist state and basic systems with Chinese characteristics?



4.您认为当前高校师生的思想道德素质整体怎样?哪些因素对高校师生的思想观念影响较大？
What do you think of the currently overall ideological and moral quality of the university students and faculty in China? And what factors may impact their senses greater?



5. 对教师职业道德的理解。
What is your perspective on professional ethics of teachers?



6.您重点关注到了哪些社会热点问题和突发事件？您有什么看法？它们给您带来了什么影响？（建议谈话人选择一个当下热点问题进行发问，并深入探讨）
What is your attitude on hot social topics and emergencies that you have focused on? Have they made an difference on yourself? (The interviewer is supposed to pose the questions based on one hot issue and discuss it with the interviewee.)


7.您是否愿意遵守中华人民共和国法律法规和我校规章制度？
Would you comply with the Chinese Laws and rules and regulations of USST?


8. 本人有无违纪违法和学术不端的行为等情况？是否还有其他需要说明的情况？
Is there any situation needed to be specified such as violation of disciplines and laws or academia misconduct? 

9.您是否有宗教信仰？如有，请注明信仰的宗教。
Do you have a religious belief? If yes, please specify the religion you adhere to. 
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	谈话人签字
Sign of the Interviewer
	

	谈话对象签字
Sign of the Interviewee
	

	院（部）党组织/
职能部门
意  见
	党组织书记/部门负责人签字：
                  （盖公章）                                                   
年    月    日

	教师工作部
意  见
	部门负责人签字：
 （盖公章） 
年    月    日
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